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Tervakoskella, huhtik. 9 p:nä 1936. 

Järjestyksen vuoks:l vahvistan täten tämänpäiväisen puhe1in
keskustelun sekä saamani tehtävän, että Tervakosken tulee lä
hettää ilmoitus - korkeintaan 1/4 sivun suuruinen - Suomi-julkai
suun, jonka The Times Trade and Eng1neering ensi kesäkuussa tu
lee julkaisemaan. 

Mitä tulo- ja menoarvio-raportteihimme tulee, niin saan ilmoit
taa, ett~ lumppuostom~e nousevat vuosittain n. 12 miljoonaan mark
kaan, mutta kun viime vuon.1.a ostimme huomattavasti tavallista suu
remman määrän lumppuja, tulemme tänä vuonna - varsinkin kun lump
pujen hinnat ovat nousseet n. 30 % - ostamaan nJ_itä n. puolta vä
hemmän kuin tavalJ_isesti. Mita taas •~uihiti1 o~toihin tulee, niin 
käsittävat nämä, paitsi kaikki muut raaka-aineet (paitsi s11s lum
put), kuten huovat, konemetaJ.likuctokset, kemikaliot, hihnat, kone
osat j.n.e., myöskin kuluttamamme sähköenergian, jonka ostamme 
Imatralta. Tarveaineostonne nousevat vuosittain n. 9 miljoonaan 
markkaan ja sähköenergia-kulut n. 1,7 miljoonaan. Ensimmäisenä 
vuosineljänneksenä meJ_l tä kului vain vähän lumppujen maksamiseen, 
jotavastoin meidän toisena vuosineljänneksenä on maksettava suuri 
lumppuerä, josta sopimus tehtiin jo viime vuonna, sillotsiin huo
keisiin hintoihin, mutta mikä erä toimitetaan meille vähitellen 
vasta toisen vuosineljänneksen kuluessa. 

nMuita" ostoja varten arvioictut menoerät ovat hiukan runsaat 
kuluvaa vuosineljännestä varten, ja tulot kenties samalta ajanjak
solta hiukan liian vähäiset, sillä olen aina pitänyt parempana laa
tia kustannusarvion varovaisesti, siten, että todelliset tulot 
ajan tullen osoittautuvat arviottuja paremmiksi~ 
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TiJauksia on tyydyttävän runsaasti ja hinnankorotuk

sia on saatu aikaan. Huolimatta siitä, ette lumppujen hinnat 

ovat kovasti nousseet, ei paperihinnoissa vielä huomaa kuin 

vähäisen taipumusta nousuun, mutta onhan tavallista, että 

jalosteiden hinnannouITTi tuntuu vasta vähitellen raak0-ainei

den hinnannousun jälkeen. 

On todennäköistä, että tehtaan tämän vuoden voitto tu

lee olemaan näennäigesti suurempi kuin mltä nykyisten raaka

ainehintojen ja paperihintojen marginaali edellyttäisi, syys

tä että ennerunainittu suuri lumppuerä. ostettiin viime vuon-

na nykyisiln verrattuina edullisiin hintoihin. On toivottavaa, 

että onnistumme korottamaan hintamme huomattavasti ennenkuin 

olemme pakoitetut ostamaan uusia raaka-aineita nykyisiin hin

toihin. 

Toivon hra. Pääjohtajalle perheineen Hyvää Pääsiäistä, 

ja merkitsen 

Kunnioittavin terveisin 
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